
 
 
 
 

□ Artikel 33 vraag  

 

 

 

 

Door 

 

Kopie aan 

Volgnummer 

Zaaknummer 

 

L. van Asseldonk,  

Lijst Blanco 

Raad (via griffie) 

3317-014 

194820422 

Portefeuillehouder Portefeuillehouder:  

H.G.W.M. van Rooijen 

  

Datum     Datum antwoord Bijlage(n): 1    

      

Onderwerp:  Rotondes  Meierijstad 

 

 

    

 

Geachte heer Van Asseldonk,  

 

Naar aanleiding van uw bovenstaande vragen van 14 april 2017antwoorden wij u als volgt. 

 
Lijst Blanco heeft wat onderzoek gedaan met betrekking tot de rotondes in Meierijstad (zie 
bijlage). Zo dient in Sint-Oedenrode en Schijndel langzaam rijdend verkeer voorrang te leveren en 
in Veghel dient snelverkeer voorrang te verlenen. De situatie zoals die nu is in Veghel is naar 
onze mening niet wenselijk. Hier bevinden zich namelijk verschillende soorten rotondes binnen 
een paar honderd meter. Voor veel fietsers en automobilisten leidt dit tot verwarring en dit levert 
gevaarlijke situaties op. Ook vinden wij dat in Sint-Oedenrode het niet altijd duidelijk is of fietsers 
de rotondes in één of twee richtingen mogen betreden. Een duidelijker voetpad zou hieraan 
bijdragen. Een kritische blik op deze situaties in volgens Lijst Blanco van belang. 
 
Vragen: 
-Wat is het standpunt van het College ten aanzien van uniforme rotonderegels in Meierijstad? 
-Is het College samen met Lijst Blanco van mening dat de verschillende rotondes in Veghel niet 
wenselijk zijn? Zo nee, waarom niet? 
- Is het College met Lijst Blanco van mening dat er bij de rotondes in Sint-Oedenrode geen 
duidelijk voetgangersgedeelte is aangegeven en het zo voor fietsers niet duidelijk is dat ze de 
rotonde maar in één richting mogen gebruiken? Zo nee, waarom niet? 
-Is het College bereid om met inwoners en wijkagenten van de gemeente Meierijstad in gesprek te 
gaan en te vragen naar hun mening omtrent uniformiteit en de situatie in Veghel en Sint-
Oedenrode en dit mee te nemen in een notitie? 
- Is het College bereidt om nog voor het zomerreces een eerste gedachte hieromtrent aan de 
Raad/Commissie voor te leggen? 

 

 

 

 

 

 

 



 

Zaaknummer  Pagina 2 van 2 datum 13 januari 2017 

 

Vervolgens hier de vraag / vragen opsommen en bij iedere vraag meteen het antwoord eronder 

invullen. Deze invulinstructie natuurlijk even verwijderen. 

 

 

 

 

Hoogachtend, 

 

Burgemeester en wethouders van Meierijstad, 

 

De secretaris,                                                              De burgemeester, 

 

 

 

Drs. M.G.C. Wilms-Wils RA.                                       M.A. Fränzel Msc. 

 

 

 
 


